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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget -
resultatrapporten

Resultatrapporten ser bra ut.

Corona - nytt Inget nytt för våran del. Utomhuscupen i Skellefteå ställs in.
Men den i Umeå verkar bli av.

Årsmöte VIBF Årsmöte i VIBF 21/6, Har vi några förslag på ledamöter?
Vi kom på några namn som vi kommer att föreslå

Återkoppling
från  mötet med
kommunen, 27/5

Vi diskuterade att ha gemensamma utbildningar mellan våra
föreningar i kommunen. Vi diskuterade också att ha en
gemensam policy runt tex droger, Peter skulle titta på det.
Sedan diskuterade vi tider i hallarna.

Östen Berglund
Fysioterapeut till
hösten

Jesper har pratat med en fysioterapeut, som ska fundera på
saken.
Stina ska även maila Grim och höra om han har något förslag.

Vi funderar på om vi ska söka pengar från Östen Berglund och
Länsförsäkringar. Vi funderar vidare på vad vi vill satsa på.



Stödfonden i
föreningen

Vi har en stödfond i föreningen. Stödet är en tillfällig lösning
och kan gå till medlems-/träningsavgift, innebandyklubba ,
skor el liknande. Det finns ansökningsformulär på föreningens
hemsida. Det är budgeterat från sektionerna till stödfonden.

Bingo, ev från
juli

Vi fördelar tiderna under hösten
Storbingo:
18/7 herr utv
15/8 herrlaget
De andra datumena kollar Katarina H upp och fördelar ut till
lagen.

Uppstart och
bollskoj

Bollskoj och rörelseskoj för de som är födda -15. Vi ringer
och kollar med en ledare om den är intresserad av att hålla i
det.

Herrlaget, herr utv och dam utv får hålla i uppstart för barn
födda -14. Vi funderar på datum och bokar Hammarhallen till
mixcup, söndag 10/10.

Sponsorer på
seniorlagets
tröjor

Jesper ska ta med sig en matchtröja och åka runt till sponsorer
och se om han får fler sponsorer till tröjorna. Vi i sektionen
vill ha sponsorer på ena ärmen, och på magen (under allmiljö)
Seniorlagen får sedan skaffa egna sponsorer till andra ärmen,
och på ryggen och de pengarna får de själva. I nuläget vet vi
inte priset, Jesper kollar upp det.

Sponsringen på väggen i Hammarhallen är ännu inte klar.
Jesper har försökt att få tag i Peter Lundström för att få ett
svar, men ännu inte lyckats.

Utdrag ur
belastnings-
registret

Alla ledare ska lämna in ett utdrag igen. Kansliet ska sköta det
och skickar ut påminnelse till alla ledare.



Serieindelningar
ht 21

Förslag på serieindelningar har kommit till de ledare som står
i IBIS. Om ledarna tyckte att det var fel, skulle de höra av sig
senast 10/6 till förbundet.

“Vad händer i
Vännäs” - SISU

Facebook grupp för Vännäs idrotten  - “Vännäs-tips från
RF-Sisu Västerbotten”
En grupp för dig som är aktiv i en förening, inom Vännäs
Kommun som tex spelare, ledare, styrelseledamot, förälder el
liknande engagemang

Övriga frågor Nästa sektionsmöte 8/8
Noterats av Katarina E


